



## VRAGENHALFUURTJE

## GRIFFIE

Datum raadsvergadering: 13-07-2023

| Nr. | Fractie        | Portefeuillehouder | Vraag + antwoord                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     |
|-----|----------------|--------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1   | Toekomstig KLM | Louis Laros        | <p><b>Vraag van de heer Krikken:</b></p> <p>Op 13 oktober 2022 hebben wij als raad ingestemd om het Regionaal Bureau voor Toerisme in te blijven zetten ter ondersteuning van onze economische en toeristisch-recreatieve ambities. Op 9 juni 2023 verschijnt er een bericht in Dongen Nieuws dat Dongen eind 2023 uit het convenant stapt. Ons raadsbesluit kent geen eind datum. Dat was ook ons bezwaar als Toekomstig KLM. Het convenant tussen Waalwijk, Dongen, Heusden en Loon op Zand geeft aan dat de gemeenten zich committeren tot en met 31 december 2027. Het convenant kan pas worden gewijzigd na instemming van alle partijen en geeft in dit bijzondere geval zelfs ruimte het convenant te ontbinden.</p> <p>a) Waarom heeft Loon op Zand ingestemd met dit initiatief van beëindiging door Dongen ?</p> <p>b) Wat betekent dat voor onze rol, taak en positie nu en na 2023 ?</p> <p>c) Wat betekent het uitstappen van Dongen uit RBT voor de positie van RBT na 2023 ?</p> <p>d) Is het uw college bekend dat de andere gemeenten ook exit afwegingen maken? Zo ja welke gemeenten ?</p> <p><b>Antwoord</b></p> |
| 2   | Toekomstig KLM | Louis Laros        | <p><b>Vraag van de heer Krikken:</b></p> <p>In het BD van 28-06-2023 lezen wij dat onze gemeente nu een omgevingsvergunning kan verlenen voor de bouw van maximaal 94 woningen op het terrein van de voormalige schoenenfabriek Van Lier te Loon op Zand. Dat is het resultaat van de uitspraak van de voorzieningenrechter van de Raad van State. Wij realiseren ons dat deze uitspraak een voorlopig karakter draagt. Maar de uitspraak is ook niet zonder betekenis. Wij zien graag dat de draad voor het treffen van verdere voorbereidingen voor de bouw van dit belangrijke contingent aan woningen doorgaat. Kan het college aangeven wat hun analyse is van de uitspraak en welke ontwikkelingen zich verder voordoen in dit dossier ?</p> <p><b>Antwoord</b></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |

|   |                |                |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |
|---|----------------|----------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 3 | Toekomstig KLM | Jan Brekelmans | <p><b>Vraag van de heer Krikken:</b><br/>Zeker 10 bewoners aan het Brugske, de Roulet en de Hei-akker hebben Toekomstig KLM gemeld dat zij als gevolg van het toenemende sluipverkeer, welke naar hun oordeel afkomstig is uit Kaatsheuvel Zuid (rivierenbuurt), steeds meer hinder ondervinden van intensief gebruik van de doorgaande wegen Brugske, Roulet, Contrefort en wellicht ook in de nieuwe wijk: de Leest en de Zwiktang. Geconstateerd wordt dat in de loop van de tijd steeds meer verkeer gebruik maakt van deze wegen in de wijk om een kortere route te rijden naar het centrum of Albert Heijn. De klachten zijn driedig: oneigenlijk gebruik (ook vrachtverkeer) van de daarvoor niet bestemde wegen in een woonwijk, het doorgaans veel harder rijden dan de toegestane 30 km (anders gezegd: het gebrek aan handhaving) en de vraag of de inrichting van de infrastructuur wel is voorbereid op het intensieve gebruik ervan (BV: de nauwe splitsing contrefort-roulet) . Vraag: Kan het college het realiteitsgehalte van deze klachten onderzoeken en toezeggen naar bevind van zaken passende maatregelen te nemen?</p> <p><b>Antwoord</b></p> |
| 4 | CDA            | Jan Brekelmans | <p><b>Vraag van de heer Grootswagers:</b><br/>De afgelopen periode hoort het CDA veel klachten over het onderhoud van het openbaar groen. Op plaatsen waar veel geïnvesteerd is in het aanleggen van nieuw openbaar groen groeit het onkruid inmiddels ver boven de nieuwe planten uit, maar ook op andere plaatsen doet zich dat voor. Tevens zijn er meldingen van grasaren die vervelende bijwerkingen voor honden kunnen hebben. Zijn deze problemen bij de gemeente bekend en wat gaat men hieraan doen? Zijn er inmiddels claims binnengekomen bij de gemeente van hondenbezitters wiens hond problemen door grasaren ondervindt? Hoe gaat u deze (eventuele) meldingen afhandelen?</p> <p><b>Antwoord</b></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |
| 5 | CDA            |                | <p><b>Vraag van de heer Grootswagers:</b><br/>Heeft het college prestatieafspraken met betrekking tot het project Dakenstroom bij Casade? Is bij het college bekend dat daarbij verschillende energielabels worden verstrekt? Tevens blijken deze daken onveilig, zoals onlangs bij de brand in Arnhem bleek waarbij de gehele daken waren voorzien van zonnepanelen. Op welke manier oefent de gemeente controle uit op het project Dakenstroom en zijn daarbij de benodigde bouwvoorschriften gecontroleerd en zijn daarbij de benodigde stoplijnen gehanteerd?</p> <p><b>Antwoord</b></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |
| 6 | CDA            |                | <p><b>Vraag van de heer Grootswagers:</b><br/>Inmiddels is het project rondom de Van Haestrechtstraat dusdanig ver gevorderd dat de werkzaamheden op de viersprong bij de Wielstraat, Van Haestrechtstraat, Plantloonseweg en de voormalige zandpad richting de Roestelbergseweg zijn afgerond. De portefeuillehouder heeft toegezegd dat het asfalt daarna zou worden verwijderd en het zandpad weer in zijn originele staat zou worden teruggebracht. Kan de portefeuillehouder aangeven wanneer dit gaat gebeuren, mede omdat de omwonenden last hebben van autoverkeer dat nog steeds gebruik wil maken van deze doorsteek en dit ongewenste verkeerssituaties met zich meebrengt omdat een doorsteek niet meer mogelijk is.</p> <p><b>Antwoord</b></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |

|   |      |                |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
|---|------|----------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 7 | Pro3 | Hanne van Aart | <p><b>Vraag van de heer Flohr:</b></p> <p>Herdenken binnen de gemeente</p> <p>Op 15 augustus staan we stil bij het officiële einde van de Tweede Wereldoorlog in het Koninkrijk der Nederlanden en bij de oorlog in Azië in het bijzonder. De gemeente besteed hier ieder jaar aandacht aan bij het Oorlogsmonument in de Loonse en Drunense Duinen. Het College van B&amp;W is ieder jaar op 15 augustus aanwezig om deze herinnering levendig te houden middels een kranslegging en een korte toespraak.</p> <p>Het blijkt dat er nauwelijks publieke belangstelling voor is.</p> <p>Pro3 heeft hierover de volgende vraag aan het College</p> <p>Kan de gemeente meer inwoners hierbij betrekken door de herdenking te laten plaatsvinden bij het Indische Monument op het Anton Pieckplein?</p> <p>De stichting Oranjevieringen heeft inmiddels te kennen gegeven het een goede ontwikkeling te vinden om meer inwoners te betrekken bij de herdenking op 15 augustus.</p> <p><b>Antwoord</b></p> |
| 8 | Pro3 | Jan Brekelmans | <p><b>Vraag van mevr Verschure:</b></p> <p>Er zijn veel vragen/klachten over het onkruid in het openbaar groen. Zeker in de omgeving waar afgelopen jaren nieuwe aanplant is gedaan. De klachten zijn in de breedte aanwezig; van de grasaar, die gevaarlijk is vooral voor honden tot de omgeving van het schoenmakersmes aan de N 261, bijna niet te zien door de hoogte van het gras in de berm. Nu hebben we als Pro3 geen bezwaar tegen groen, ook niet tegen onkruid, maar het zou wel fijn zijn als er zicht blijft op de aanplant in het openbaar groen.</p> <p>Onze vraag:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- kan de wethouder aangeven hoe het onderhoud in het openbaar groen in de planning staat?</li> <li>- kan de wethouder meer communicatie verzorgen aan de inwoners over het verloop hiervan?</li> </ul> <p><b>Antwoord</b></p>                                                                                                                                          |

|    |      |                  |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
|----|------|------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 9  | Pro3 | Tess van de Wiel | <p><b>Vraag van mevr Messdag:</b></p> <p>Het bestuur van de Gildenbond heeft aangegeven grote zorgen te hebben over het in stand houden van de Gildenbond. Het dak moet vernieuwd worden, verduurzaming van het gebouw is aan de orde; kosten die de Gildenbond zelf moeilijk of niet kan dragen. Wij begrijpen dat ze voor hulp bij het college hebben aangeklopt.</p> <p>Kan de portefeuillehouder aangeven wat de stand van zaken is? Is zij in gesprek met het bestuur van De Gildenbond, en ziet zij mogelijkheden voor ondersteuning?</p> <p>En in hoeverre kan Casade en een rol spelen bij het realiseren van het wijkpunt in de Gildenbond? En Contour De Twern?</p> <p><b>Antwoord</b></p> |
| 10 | GB   | Hanne van Aart   | <p><b>Vraag Bertus Kemmeren</b></p> <p>Kortgeleden is er door zonnepanelen een grote brand geweest in Arnhem. In onze gemeente zijn op diverse plaatsen op daken zonnepanelen geplaatst, waarvan sommige daken ook helemaal vol liggen.</p> <p>V.w.b. de zorg voor onze inwoners vroegen we ons af of hier vanuit de gemeente in de vergunningen zaken zijn geregeld m.b.t. de preventie, veiligheid ed.?</p> <p><b>Antwoord</b></p>                                                                                                                                                                                                                                                                 |
| 11 | GB   | Hanne van Aart   | <p><b>Vraag Bertus Kemmeren</b></p> <p>In de media zijn er weer berichten over de heer Gillis, we zijn benieuwd naar de afhandeling van onze zaak. Kunt u ons informeren wat de huidige stand van zaken is?</p> <p><b>Antwoord</b></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |
| 12 | GB   | Jan Brekelmans   | <p><b>Vraag Bertus Kemmeren</b></p> <p>Op 22 juni hebben we de parcoustoestellen aan het Kennedyplein geopend, het zijn geen toestellen voor kleine kinderen. Mocht er iets gebeuren wie is daar dan verantwoordelijk voor?</p> <p>De toestellen staan op gemeenteground en er staat wel een bord bij maar geen verwijzing bij van gebruik op eigen risico.</p> <p><b>Antwoord</b></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |

|    |    |                   |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
|----|----|-------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 13 | GB | Suzan Mandemakers | <p><b>Vraag Gerdy Zijlmans</b></p> <p>We zien verschillende verbouwingsactiviteiten binnen het Klavier die al ver afgerond zijn. Voor wat betreft de knip van het Klavier, wat zijn de vorderingen, zowel bouwtechnisch als organisatorisch?</p> <p>En kunt u ons verder informeren over de stand van zaken van de splitsing in het sociaal cultureel gedeelte (en het hierbij betreffende cultuurbeleid)?</p> <p><a href="#">Antwoord</a></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
| 14 | GB | Hanne van Aart    | <p><b>Vraag Gerdy Zijlmans</b></p> <p>In de raadsvergadering van 25 mei jongstleden hebben we onze onrust over overlast van jeugd al met u gedeeld. Het antwoord van de voorzitter was dat handhaving hiervan op de hoogte is en dit zeer nauwlettend mee in de gaten houdt.</p> <p>Natuurlijk begrijpen we dat deze overlast niet in 1 nacht is opgelost. En ook door het indienen en de goedkeuring van de motie van VVD en PRO3 van 2 weken geleden voor het aanstellen van een extra jeugdwerker zien we dat er aandacht is voor dit onderwerp.</p> <p>Helaas is vorige week een jongen van 10 jaar ernstig lastig gevallen bij het President Kennedyplein. Dat zet de spanningen weer extra op scherp en is voor ons toch reden om nog eens te vragen hoe het staat met de vorderingen</p> <p><a href="#">Antwoord</a></p> |
| 15 | GB | Tess van de Wiel  | <p><b>Vraag Gerdy Zijlmans</b></p> <p>Dit jaar zouden alle verenigingen een evaluatie krijgen. Hoe staat het met de planning daarvan?</p> <p><a href="#">Antwoord</a></p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
| 16 | GB | Jan Brekelmans    | <p><b>Vraag Gilian Seijbel</b></p> <p>Betreffende werkzaamheden aan de Wielstraat / van Haestrechtstraat 2 vragen:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Klopt het dat er op sommige punten is afgeweken van het ontwerp waardoor het fietspad afwijkt van de wettelijke normen en hierdoor te kort tegen bomen ligt met het risico dat het asfalt eerder onderhevig gesteld wordt door wortelopdruk?</li> <li>2. Zijn er bij diverse bomen wortels weggefreest en afgeschermt met anti worteldoek, waardoor de groei en wateropname beperkt wordt en hierdoor gevaar bestaat dat de bomen zwak worden en kunnen omvallen bij storm?</li> </ol> <p><a href="#">Antwoord</a></p>                                                                                                                                         |

|  |  |  |  |
|--|--|--|--|
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |